
                                                                                                                                                                                                                                  

 

wƻőƴƝƪ рΣ őƝǎƭƻ мΣ ƳŀǊŜŎ нлнн ǿǿǿΦƪƻǘƭŜōƻǾŎƛΦǎƪ 

Vyhl§senie k udalostiam na Ukrajine 
 ¦Řŀƭƻǎǝ ǇƻǎƭŜŘƴȇŎƘ ŘƴƝΣ ƪǘƻǊŞ ǎŀ ƻŘƻƘǊłǾŀƧǵ 

ƴŀ ¦ƪǊŀƧƛƴŜΣ ǎǵ ƭŜƴ ƭƻƎƛŎƪȇƳΣ ŀƧ ƪŜř ǎƳǳǘƴȇƳ ǾȅǵǎǘŜƴƝƳ 

Ǉƻƭƛǝƪȅ 9¨Σ b!¢h ŀ ¦{! Ȋŀ ǇƻǎƭŜŘƴȇŎƘ нр ǊƻƪƻǾΦ  

 5ƻōǊŜ ǎƛ ǇŀƳŅǘłƳŜ ōƻƳōŀǊŘƻǾŀƴƛŜ WǳƘƻǎƭłǾƛŜ  

Ǿ ǊƻȊǇƻǊŜ ǎ ƳŜŘȊƛƴłǊƻŘƴȇƳ ǇǊłǾƻƳΦ ½ƴłǎƛƭƶƻǾŀƴƛŜ ǇǊłǾŀ 

ŘƻǎƛŀƘƭƻ ǾǊŎƘƻƭ ǇǊƛ ƴłǎƛƭƴƻƳ ǾȅǘǾłǊŀƴƝ ŀ ƴłǎƭŜŘƴƻƳ 

ǳȊƴŀƴƝ ǇǊƻǾƛƴŎƛŜ YƻǎƻǾƻ Ȋŀ ǎŀƳƻǎǘŀǘƴȇ ǑǘłǘΦ ± ǘŜƧǘƻ 

ǎǵǾƛǎƭƻǎǝ ǇǊƛǇƻƳƝƴŀƳŜ ƴŜǾȅǇǊƻǾƻƪƻǾŀƴǵ ƛƴǾłȊƛǳ ǾƻƧǎƪ 

¦{! ŀ b!¢h Řƻ LǊŀƪǳΦ ½łƳƛŜƴƪŀ ƻ ȊōǊŀƴƛŀŎƘ ƘǊƻƳŀŘƴŞƘƻ 

ƴƛőŜƴƛŀΣ ƪǘƻǊǵ ǎƳŜ ƻŘ Ǉƻőƛŀǘƪǳ ƻȊƴŀőƻǾŀƭƛ Ȋŀ ŦŀƭƻǑƴǵΣ 

ǎŀ ƴŀƪƻƴƛŜŎ ŀƪƻ ŦŀƭƻǑƴł ŀƧ ǳƪłȊŀƭŀΦ wƻȊǾǊłǘŜƴƛŜ 

ǇǊƻǎǇŜǊǳƧǵŎŜƧ [ƝōȅŜ ŀ ȊŀƭƻȌŜƴƛŜ ǘŜǊƻǊƛǎǝŎƪȇŎƘ Ƙƴǳǟ Ǿ {ȇǊƛƛ 

ōƻƭƻ ƭŜƴ řŀƭǑƝƳ ƪǊƻƪƻƳ ǾŜŘǵŎƛƳ ƪ ŘŜǎǘŀōƛƭƛȊłŎƛƛ ƳƛŜǊǳ 

ŀ  ǇƻǊǳǑŜƴƛǳ ǇƭŀǘƴȇŎƘ ƴƻǊƛŜƳ ƳŜŘȊƛƴłǊƻŘƴŞƘƻ ǇǊłǾŀΦ 

 tƻ ȊǊǳǑŜƴƝ ±ŀǊǑŀǾǎƪŜƧ ȊƳƭǳǾȅ ǎƳŜ ƻőŀƪłǾŀƭƛΣ ȌŜ ŀƧ 

b!¢h ȊŀőƴŜ Ǉƻƭƛǝƪǳ ȊƴƛȌƻǾŀƴƛŀ ƴŀǇŅǝŀ ŀ ǳǾƻƯƶƻǾŀƴƛŀ 

ȊōǊƻƧŜƴƛŀΦ !ǾǑŀƪ ƻǇŀƪ ǎŀ ǎǘŀƭ ǇǊŀǾŘƻǳΦ b!¢hΣ ƪǘƻǊŞƘƻ 

ȊƴŀƪƻƳ ƧŜ ȊŀƳŀǎƪƻǾŀƴȇ ƘłƪƻǾȇ ƪǊƝȌΣ ǇƻƪǊŀőƻǾŀƭƻ 

Ǿ ŜȄǇŀƴȊƛƛ Řƻ ǎǘǊŜŘƴŜƧ ŀ ǾȇŎƘƻŘƴŜƧ 9ǳǊƽǇȅΣ őƝƳ ƴŜǳǎǘłƭŜ 

ǇǊƛōƭƛȌƻǾŀƭƻ ǎǾƻƧŜ ȊłƪƭŀŘƴŜ ƪ ƘǊŀƴƛŎƛŀƳ wǳǎƪŜƧ ŦŜŘŜǊłŎƛŜΦ 

 ! ǘŀƪΣ ŀƪƻ Ȋ ƪƻƴƅƛƪǘǳ ƴŀ ¦ƪǊŀƧƛƴŜ ƴŜǾȊƝŘŜ ƴƛő ŘƻōǊŞ 

ǇǊŜ Ǌǳǎƪȇ ŀƴƛ ǳƪǊŀƧƛƴǎƪȇ ƴłǊƻŘΣ ǘŀƪ Ȋ ƴŜƘƻ ƴŜƳƾȌŜ ǾȊƝǎǙ 

ƴƛő ŘƻōǊŞ ƻōȅǾŀǘŜƯƻǾ {ƭƻǾŜƴǎƪŀΦ tǊŜǘƻ ǘȇƳǘƻ ǾȅȊȇǾŀƳŜ 

ǇǊŜȊƛŘŜƴǘƪǳ {w ½ǳȊŀƴǳ 2ŀǇǳǘƻǾǵΣ ŀƪƻ ƘƭŀǾƴǵ ǾŜƭƛǘŜƯƪǳ 

ŀǊƳłŘȅΣ ŀ ǝŜȌ ǾƭłŘǳ {ƭƻǾŜƴǎƪŜƧ ǊŜǇǳōƭƛƪȅ Σ ŀōȅ ǎŀ ǇǊƝƭƛǑ 

ŀƪǟǾƴŜ ƴŜƳƛŜǑŀƭƛ Řƻ ǳƪǊŀƧƛƴǎƪƻ-ǊǳǎƪŞƘƻ ƪƻƴƅƛƪǘǳΦ 

 !ƪŞƪƻƯǾŜƪ ȊŀǇƻƧŜƴƛŜ {ƭƻǾŜƴǎƪŀ Řƻ ǘƻƘǘƻ ƪƻƴƅƛƪǘǳ 

ƴłƳ ǇǊƛƴŜǎƛŜ ƭŜƴ ǇǊƻōƭŞƳȅ ŀ ƪƻƳǇƭƛƪłŎƛŜ ǇǊŜ ȌƛǾƻǘ 

ƻōȅǾŀǘŜƯƻǾ {wΦ YǊƛǝŎƪŞ ȊǾȇǑŜƴƛŜ ŎƛŜƴ Ǉƭȅƴǳ ŀƧ ŜƭŜƪǘǊƛƴȅΣ 

ǊŀǇƝŘƴŜ ȊǾȇǑŜƴƛŜ ŎƛŜƴ ǇƻǘǊŀǾƝƴ ŀ Ǿ ŜȄǘǊŞƳƴƻƳ ǇǊƝǇŀŘŜ 

ŀƧ ŀōǎƻƭǵǘƴȅ ƴŜŘƻǎǘŀǘƻƪ ǇƭȅƴǳΣ ŜƭŜƪǘǊƛƴȅ ŀƧ ǇƻǘǊŀǾƝƴΦ  

 tǊŜǘƻ ǘȇƳǘƻ ǾȅȊȇǾŀƳŜ ǇǊŜȊƛŘŜƴǘƪǳ ǊŜǇǳōƭƛƪȅ ŀƪƻ ŀƧ 

ǾƭłŘǳΣ ŀōȅ ǇǊŜǎǘŀƭƛ ǎƭǵȌƛǙ ȊŀƘǊŀƴƛőƴȇƳ ȊłǳƧƳƻƳ ŀ Ȋŀőŀƭƛ 

ŎƘǊłƴƛǙ ŀ ǇǊŜǎŀŘȊƻǾŀǙ ǾȇƭǳőƴŜ ȊłǳƧƳȅ {w ŀ ƧŜƧ ƻōȅǾŀǘŜƯƻǾΦ 

! ȊłǳƧƳȅ ƴłǑƘƻ ƴłǊƻŘŀ ǎǵ ƧŜŘƴƻȊƴŀőƴŞ - ȌƛǙ Ǿ ǇƻƪƻƧƛ 

ŀ ƳƛŜǊƛΣ ōŜȊ ƪƻƴƅƛƪǘƻǾ ǎƭǵȌƛŀŎƛŎƘ ȊłǳƧƳƻƳ ƎƭƻōŀƭƛǎǘƻǾΦ 

 ]ǳŘƻǾł ǎǘǊŀƴŀ bŀǑŜ {ƭƻǾŜƴǎƪƻ Ǿ ƻǘłȊƪŜ ȊŀƘǊŀƴƛőƴƻ-

ǇƻƭƛǝŎƪŜƧ ŀ  ǾƻƧŜƴǎƪƻ-ǇƻƭƛǝŎƪŜƧ ƻǊƛŜƴǘłŎƛŜ {w ŘƭƘƻŘƻōƻ 

ǇǊŜǎŀŘȊǳƧŜ {ƭƻǾŜƴǎƪƻ ŀƪƻ Ǒǘłǘ ǾƻƧŜƴǎƪȅ ƴŜǳǘǊłƭƴȅΦ 

hŘƳƛŜǘŀƳŜ ǇǊƝǘƻƳƴƻǎǙ ŀƪȇŎƘƪƻƯǾŜƪ ŎǳŘȊƝŎƘ ǾƻƧǎƪ 

ƴŀ ƴŀǑƻƳ ǵȊŜƳƝ  ŀ ƧŜ ǇǊƛǘƻƳ ƧŜŘƴƻΣ őƛ ǝŜǘƻ ǾƻƧǎƪł ōǳŘǵ 

Ȋƻ ȊłǇŀŘǳ ŀƭŜōƻ Ȋ ǾȇŎƘƻŘǳΦ bƛƪŘȅ ƴŜōƻƭŀ ƭŜǇǑƛŀ ŎƘǾƝƯŀ 

ƴŀ ǾȅƘƭłǎŜƴƛŜ ǾƻƧŜƴǎƪŜƧ ƴŜǳǘǊŀƭƛǘȅ ŀ ǾȅǎǘǵǇŜƴƛŜ 

Ȋƻ ȊƭƻőƛƴŜŎƪŜƧ ƻǊƎŀƴƛȊłŎƛŜ b!¢hΣ ŀƪƻ ƧŜ ǘƻ ǇǊłǾŜ ǘŜǊŀȊΗ 

 ¦ƪǊŀƧƛƴǎƪŞƳǳ ŀ ǊǳǎƪŞƳǳ ƴłǊƻŘǳ Ȋƻ ǎǊŘŎŀ ǇǊŀƧŜƳŜ 

őƻ ƴŀƧǊȇŎƘƭŜƧǑƛŜ ǳƪƻƴőŜƴƛŜ ƴŜȊƳȅǎŜƭƴŞƘƻ 

ōǊŀǘƻǾǊŀȌŜŘƴŞƘƻ ƪǊǾƛǇǊŜƭƛŜǾŀƴƛŀ ŀ ƴłƧŘŜƴƛŜ ƳƛŜǊƻǾŜƧ 

ŎŜǎǘȅ ŀ ǎǇƻƭƻőƴŞƘƻ ŘƛŀƭƽƎǳΦ ¢ƻǝȌΣ őƝƳ ŘƭƘǑƛŜ ǘŜƴǘƻ 

ƪƻƴƅƛƪǘ ōǳŘŜ ǘǊǾŀǙ ŀ őƝƳ ǾƛŀŎ ŘǊŀƘŜƧ ƪǊŜǎǙŀƴǎƪŜƧ 

ŀ ǎƭƻǾŀƴǎƪŜƧ ƪǊǾƛ Ǿ ǘƻƳǘƻ ƪƻƴƅƛƪǘŜ ǇǊŜǘŜőƛŜΣ ǘȇƳ ǾŅőǑƛǳ 

ǊŀŘƻǎǙ ōǳŘǵ ƳŀǙ ǟΣ ƪǘƻǊƝ Ƙƻ Ȋ ǇƻȊŀŘƛŀ ōŜȊ ŀƪŞƘƻƪƻƯǾŜƪ 

ǾƭŀǎǘƴŞƘƻ ǊƛȊƛƪŀ ƴŀǇƭłƴƻǾŀƭƛ ŀ ǾȅǇǊƻǾƻƪƻǾŀƭƛΦ 

{ƭƻǾŀƴƻƳ ǎƭłǾŀ ŀ ǎǾŜǘǳ ƳƛŜǊΗ 
 

LƴƎΦ aƎǊΦ aŀǊƛŀƴ YƻǘƭŜōŀ 

ǇǊŜŘǎŜŘŀ ]{ bŀǑŜ {ƭƻǾŜƴǎƪƻ 
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Okupaľn§ zmluva s USA 

n§s ¼plne priprav² o n§rodn¼ suverenitu! 1 

н 

 ½ƳƭǳǾŀ ƻ ƻōǊŀƴƴŜƧ ǎǇƻƭǳǇǊłŎƛ ƳŜŘȊƛ {w ŀ ¦{! 
ǳƳƻȌƶǳƧŜ ŀƳŜǊƛŎƪŜƧ ŀǊƳłŘŜ ȊƻǎǘŀǙ ƴŀ {ƭƻǾŜƴǎƪǳ 
ŀƧ ƴŀǘǊǾŀƭƻΦ ½ƳƭǳǾŀ Ƴł ǎƝŎŜ ǇƭŀǘƴƻǎǙ мл ǊƻƪƻǾΣ ŀǾǑŀƪ 
ŀƪ Ǉƻ ǘŜƧǘƻ ŘƻōŜ ǾƭłŘŀ ȊƳƭǳǾǳ ƴŜǾȅǇƻǾŜŘłΣ ȊƳƭǳǾŀ ǎŀ 
ŀǳǘƻƳŀǝŎƪȅ ǇǊŜŘƭȌǳƧŜ ƴŀ ƴŜǳǊőƛǘƻΦ ½ƳƭǳǾǳ ƴƛŜ ƧŜ ƳƻȌƴŞ 
ƴƛƧŀƪƻ ƴŀǇŀŘƴǵǙ ƴŀ ǎƭƻǾŜƴǎƪƻƳ ŀƴƛ ƳŜŘȊƛƴłǊƻŘƴƻƳ 
ǎǵŘŜΦ ¢ƻ ƳƾȌŜ Ǿ ƪƻƴŜőƴƻƳ ŘƾǎƭŜŘƪǳ ȊƴŀƳŜƴŀǙ ŀƧ ǘǊǾŀƭǵ 
ƻƪǳǇłŎƛǳ {ƭƻǾŜƴǎƪŀ Ȋƻ ǎǘǊŀƴȅ ŀƳŜǊƛŎƪŜƧ ŀǊƳłŘȅΦ  

 tǊƝǘƻƳƴƻǎǙ ŀƳŜǊƛŎƪȇŎƘ ǾƻƧǎƪ ƴŀ ǎƭƻǾŜƴǎƪƻƳ ǵȊŜƳƝ 
ƴŜōǳŘŜ ƭŜƴ ƻ ǙŀȌŜƴƝ ǇǊƻǝ wǳǎƪŜƧ ŦŜŘŜǊłŎƛƛΦ !ƳŜǊƛŎƪł 
ŀǊƳłŘŀ ōǳŘŜ ƳŀǙ ǾƻƯƴȇ ǇƻƘȅō ŎŜȊ ǎƭƻǾŜƴǎƪŞ ǑǘłǘƴŜ 
ƘǊŀƴƛŎŜΣ ŀƧ Ǉƻ ǵȊŜƳƝ {ƭƻǾŜƴǎƪŜƧ ǊŜǇǳōƭƛƪȅΦ ¦{ !ǊƳȅ ȊƝǎƪŀ 
Ǿȇƭǳőƴǵ ƪƻƴǘǊƻƭǳ ƴŀŘ ǾǑŜǘƪȇƳƛ ǵȊŜƳƛŀƳƛΣ ƪǘƻǊŞ ƧŜƧ 
ōǳŘǵ ƴŀ ȊłƪƭŀŘŜ ƻƪǳǇŀőƴŜƧ ȊƳƭǳǾȅ ƻŘƻǾȊŘŀƴŞΦ bŀ ǘȇŎƘǘƻ 
ǵȊŜƳƛŀŎƘ Ǿ ǇƻŘǎǘŀǘŜ ƴŜōǳŘŜ ǇƭŀǝǙ ǎƭƻǾŜƴǎƪŞ ǇǊłǾƻ 
ŀ {ƭƻǾŜƴǎƪł ǊŜǇǳōƭƛƪŀ ƴŀŘ ƴƛƳƛ ǎǘǊŀǟ ŀƪǵƪƻƯǾŜƪ ƳƻŎΦ  

 tǊŜȊƛŘŜƴǘƪŀ 2ŀǇǳǘƻǾł ƴŜǾłƘŀƭŀ ŀƴƛ ǎŜƪǳƴŘǳ ŀ ƛƘƴŜřΣ ŀƪƻ ōƻƭŀ ƻƪǳǇŀőƴł 

ȊƳƭǳǾŀ ǎ ¦{! ǎŎƘǾłƭŜƴł Ǿ ǇŀǊƭŀƳŜƴǘŜΣ ǘǵǘƻ ȊƳƭǳǾǳ ōŜȊ ǾłƘŀƴƛŀ ǇƻŘǇƝǎŀƭŀΦ 

bŜȊŀǳƧƝƳŀƭ Ƨǳ ǇǊƛǘƻƳ ŀƴƛ ŦŀƪǘΣ ȌŜ ȊƳƭǳǾŀ ƧŜ ǇǊŜ {ƭƻǾŜƴǎƪƻ ŀōǎƻƭǵǘƴŜ ƴŜǾȇƘƻŘƴł 

ŀ Ǿ ǊƻȊǇƻǊŜ ǎ ¨ǎǘŀǾƻǳ {w ŀ ŀƴƛ ǘƻΣ ȌŜ ǾŅőǑƛƴŀ ƻōőŀƴƻǾ ƻŘƳƛŜǘŀ ŀƪǵƪƻƯǾŜƪ 

ǇǊƝǘƻƳƴƻǎǙ ŎǳŘȊƝŎƘ ǾƻƧǎƪ ƴŀ ǵȊŜƳƝ {ƭƻǾŜƴǎƪŀΗ 

 ¿ǳȌǳ ƴƛƪŘȅ ƴŜƳŀƭŀ ǎƭƻǾŜƴǎƪŞ ǎǊŘŎŜΦ WŜƧ ǇǊŜȊƛŘŜƴǘǎƪł ƪŀƳǇŀƶ ōƻƭŀ ƧŜŘƴŀ 

Ȋ ƴŀƧŘǊŀƘǑƝŎƘ Ǿ ƘƛǎǘƽǊƛƝ {ƭƻǾŜƴǎƪŀΦ 5ƴŜǎ ǾŜǊƴŜ ǎǇƭłŎŀ ǎǾƻƧŜ ŘƭƘȅΦ bŜƧŘŜ ǾǑŀƪ ƭŜƴ 

ƻ ǇŜƴƛŀȊŜΦ 2ŀǇǳǘƻǾł ǇƻŎƘłŘȊŀ Ȋ ǇǊƻǎǘǊŜŘƛŀ ǎƻǊƻǑƻǾǎƪȇŎƘ ƳƛƳƻǾƭłŘƻƪΣ ƪǘƻǊȇŎƘ 

ǵƭƻƘƻǳ ƧŜ ǇǊŜǘƭłőŀƴƛŜ ƭƛōŜǊłƭƴŜƧ ŀƎŜƴŘȅ ŀ ǊƻȊƪƭŀŘ ƴłǊƻŘƴȇŎƘ ǑǘłǘƻǾΦ !ƳŜǊƛŎƪȇ 

ŀƎŜƴǘ Ǿ ǇƻȊƝŎƛƝ ǇǊŜȊƛŘŜƴǘŀ ǊŜǇǳōƭƛƪȅ ōȅ ǘƻ ƴŜǊƻōƛƭ ƛƴŀƪΦ  

Ĥuĥu z pal§ca okupaľn¼ zmluvu podp²sala okamĥite! 

.ƻƧǳƧŜƳŜ Ȋŀ {ƭƻǾŜƴǎƪƻ ǿǿǿΦƪƻǘƭŜōƻǾŎƛΦǎƪ 

LƎƻǊ aŀǘƻǾƛő ŀ WŀǊƻǎƭŀǾ bŀř 

ǘƭŀőƻǾł ƪƻƴŦŜǊŜƴŎƛŀ - нфΦоΦнлмф 

aŀǘƻǾƛő ǎŀ ǇǊŜŘ ǾƻƯōŀƳƛ ǳƪŀȊƻǾŀƭ ŀƪƻ ŎǳƪǊƝƪΣ ȌŜ ƻƴ 

ƧŜ ƛƴȇΣ ȌŜ ƻƴ ƴŜōǳŘŜ ǇƻŘǾłŘȊŀǙ ŀ ƪƭŀƳŀǙ ŀƪƻ CƛŎƻΣ 

ȌŜ ƻƴ ŎƘŎŜ ǇƻƭƛǝŎƪǵ ƪǳƭǘǵǊǳΣ ȌŜ ǇƻƭƛǝŎƛ Ƴǳǎƛŀ ǎƭǵȌƛǙ 

ƯǳŘƻƳ ŀ ƯǳŘƛŀ Ƴǳǎƛŀ ƳŀǙ ƴŀŘ ǇƻƭƛǝƪƳƛ ƪƻƴǘǊƻƭǳΗ 

 tǊƛǑƭƛ ǾƻƯōȅΣ Ǿ ƪǘƻǊȇŎƘ aŀǘƻǾƛő ȊƝǎƪŀƭ ǘƻƯƪƻΣ 

őƻ ŀƴƛ ǎłƳ ƴŜőŀƪŀƭΦ ! ōłŎΗ tƻŘǾƻŘΣ 

ƪƭŀƳǎǘǾƻΣ ǑƛƪŀƴƻǾŀƴƛŜ ƻōőŀƴƻǾΣ 

ƘȅƎƛŜƴƛŎƪŞ ŀ ǇƻƭƛŎŀƧƴŞ ǇŜǊȊŜƪǵŎƛŜΣ 

ƪŀȌŘƻƳŜǎŀőƴŞ ȊŘǊŀȌƻǾŀƴƛŜ ŀ ǾƝȊƛŀ 

ǾƻƧƴȅ ǇǊƻǝ wǳǎƪǳΦ ¢ƻ ƧŜ ǎƪǳǘƻőƴƻǎǙ 

aŀǘƻǾƛőƻǾȇŎƘ ǇƻƭƛǝŎƪȇŎƘ ǎƯǳōƻǾΦ 

¢ƻ ƧŜ ǊŜłƭƴŀ ǘǾłǊ aŀǘƻǾƛőƻǾŜƧ ǇƻƭƛǝƪȅΗ 

 tȇǘŀǘŜ ǎŀ ŀƪƻ ƧŜ ǘƻ ƳƻȌƴŞΣ Ǿ őƻƳ 

ǎŀ ǎǘŀƭŀ ŎƘȅōŀΣ ȌŜ ǎŀ ƯǳŘƛŀ ƴŜŎƘŀƭƛ Ȋŀǎ 

ŀ ƻǇŅǙ ƻƪƭŀƳŀǙΚ hŘǇƻǾŜř ƧŜ ƧŜŘƴƻŘǳŎƘłΦ ±ȌŘȅ 

ǘƻ ǘŀƪ ōǳŘŜΣ ƪȇƳ ƯǳŘƛŀ ōǳŘǵ ǾƻƭƛǙ ǇƻŘƯŀ ǘƻƘƻΣ 

ƪƻƘƻ ƛƳ ŀƪƻ ŎƘǊǳƳƪŀǾŞƘƻ Ǉƻƴǵƪƴǳ Ǿ ƳŞŘƛłŎƘΦ 

Matoviľ oklamal celĪ n§rod! 
Namiesto referenda americk® ľiĥmy 

α±ƛŜƳ ŘƻǇǊŜŘǳ ǇƻǾŜŘŀǙΣ 

ȌŜ ŀƪ ƴŀǑŜ ƘƴǳǝŜ ōǳŘŜ ǎǵőŀǎǙƻǳ 

ōǳŘǵŎŜƧ ƪƻŀƭƝŎƛŜΣ ƴŜƘǊƻȊƝΣ 

ȌŜ ƴŀ {ƭƻǾŜƴǎƪǳ ōǳŘŜ ǾȅōǳŘƻǾŀƴł 

ŀƪłƪƻƯǾŜƪ ǾƻƧŜƴǎƪł ȊłƪƭŀŘƶŀ 

ōŜȊ ǘƻƘƻΣ ŀōȅ ƴƛŜ ȌŜ ƻ ǘƻƳ ǊƻȊƘƻŘƭŀ 

ǾƭłŘŀΣ ŀƭŜ ōŜȊ ǘƻƘƻΣ ŀōȅ ƻ ǘƻƳ 

ǊƻȊƘƻŘƭƛ ƯǳŘƛŀ Ǿ ŎŜƭƻƴłǊƻŘƴƻƳΣ 

ŀƭŜōƻ ǘŜŘŀ ŎŜƭƻǑǘłǘƴƻƳ 

ǊŜŦŜǊŜƴŘŜΦά 

Matoviľ? Fico? Koll§r? Ģtandardn² politici v§s vĥdy nakoniec oklam¼! 
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Okupaľn§ zmluva s USA 

urob² zo Slovenska terľ pre rusk® rakety! 2 
 .ŜȊ ƻƘƯŀŘǳ ƴŀ ǘƻΣ őƛ ǇǊƝǘƻƳƴƻǎǙ ŀƳŜǊƛŎƪȇŎƘ ǾƻƧǎƪ 
ƴŀ {ƭƻǾŜƴǎƪǳ ǾƝǘŀǘŜ ŀƭŜōƻ ƻŘƳƛŜǘŀǘŜΣ ƧŜŘƴƻ ƧŜ ƛǎǘŞΥ ƭŜǝǎƪł 
{ƭƛŀő ŀ YǳŎƘȅƶŀ ǎŀ Ǉƻ ƛƴǑǘŀƭłŎƛƛ ŀƳŜǊƛŎƪȇŎƘ ǾƻƧŜƴǎƪȇŎƘ 
ȊŀǊƛŀŘŜƴƝ ǎǘŀƴǵ ǇǊƛƻǊƛǘƴȇƳƛ ŎƛŜƯƳƛ ǇǊŜ ǊŀƪŜǘȅ wǳǎƪŜƧ 
ŦŜŘŜǊłŎƛŜΦ ! ƪŜř ǎŀ ȊƭƻőƛƴŜŎƪł ƻǊƎŀƴƛȊłŎƛŀ b!¢h 
ŀƭŜōƻ ǇǊƛŀƳƻ ¦{! Ǉƻƪǵǎƛŀ ƻ ŀƎǊŜǎƛǳ ŀƭŜōƻ ŀƪǵƪƻƯǾŜƪ 
ǇǊƻǾƻƪłŎƛǳ ǇǊƻǝ wǳǎƪǳΣ ōǳŘŜƳŜ ƴŀ ǊŀƴŜ ŀƪƻ ǇǊǾƝΦ 
½ ǇƻƘƯŀŘǳ wǳǎƪŀ ƧŜ ǘƻ ǇǊƛǊƻŘȊŜƴł ƻōǊŀƴƴł ǊŜŀƪŎƛŀΦ 

 YŜř ƧŀŘǊƻǾł ƘƭŀǾƛŎŀ ŘƻǎƭƻǾŀ ǾȅƳŀȌŜ ŎŜƭȇ ǊŜƎƛƽƴ 
Ǿ ƻƪǊǳƘǳ нл ƪƳΣ ǳȌ ƴŜǇƻƳƾȌǳ ǊŜőƛ ǎƭƴƛŜőƪłǊƻǾ ƻ ǘƻƳΣ 
ȌŜ ǎ ǘŀƪȇƳǘƻ ǎŎŜƴłǊƻƳ ƴŜǇƻőƝǘŀƭƛΦ ! ƪŜřȌŜ ǇƻŘƯŀ 
ƻƪǳǇŀőƴŜƧ ȊƳƭǳǾȅ ōǳŘŜ ƳƾŎǙ ŀƳŜǊƛŎƪł ŀǊƳłŘŀ ǾȅǳȌƝǾŀǙ 
ŎŜƭŞ ǵȊŜƳƛŜ {ƭƻǾŜƴǎƪŀΣ ǊŀƪŜǘȅ ƳƾȌǳ ŘƻǇŀŘƴǵǙ 
ƪŘŜƪƻƯǾŜƪΦ ¦ƳƛŜǎǘƴŜƴƝƳ ŀƳŜǊƛŎƪȇŎƘ ƻƪǳǇŀőƴȇŎƘ ǾƻƧǎƪ 
ƴŀ ǵȊŜƳƝ {w ǎŀ ƧŜŘƴƻŘǳŎƘƻ ǎǘłǾŀƳŜ ǎǵőŀǎǙƻǳ ŀƳŜǊƛŎƪŜƧ 
ŀƎǊŜǎƝǾƴŜƧ ǇƻƭƛǝƪȅΣ ǎƻ ǾǑŜǘƪȇƳƛ ǊƛȊƛƪŀƳƛ ǎ ǘȇƳ ǎǇƻƧŜƴȇƳƛΦ  

о 

 [Ŝƴ ŘŜƶ Ǉƻ ǎŎƘǾłƭŜƴƝ ƻƪǳǇŀőƴŜƧ 
ŀƳŜǊƛŎƪŜƧ ȊƳƭǳǾȅ ǎƛ Ƴŀƭ ǇŀǊƭŀƳŜƴǘ 
ƴŀ ƴłǾǊƘ ǇƻǎƭŀƴŎŀ hǎǳǎƪŞƘƻ Ȋ {ŀ{ 
Ƴƛƴǵǘƻǳ ǝŎƘŀ ǳŎǝǙ 9ŘǳŀǊŘŀ YǳƪŀƴŀΦ 
 błǑ ǇƻǎǘƻƧ ƧŜ ƧŀǎƴȇΗ tƻƭƛǝƪƻƳΣ 
ƪǘƻǊƝ ȊǊŀŘƛƭƛ ƴłǊƻŘΣ ŀƭŜōƻ ƪǘƻǊƝ 
ǎŀ ǇƻŘƛŜƯŀƭƛ ƴŀ ǳǘǊǇŜƴƝ ƴŜǾƛƴƴȇŎƘΣ ƳȅΣ 
ƴŀ ǊƻȊŘƛŜƭ ƻŘ ƴŀǑƛŎƘ ƻŘƝŘŜƴŎƻǾΣ ƴƛƪŘȅ 
ǵŎǘǳ ǇǊŜƧŀǾƻǾŀǙ ƴŜōǳŘŜƳŜΗ 

 Yǳƪŀƴ ƘƭŀǎƻǾŀƭ Ȋŀ ǇǊŜƭŜǘ ƭƛŜǘŀŘƛŜƭ 
ǇƻƴŀŘ {ƭƻǾŜƴǎƪƻ Ǉƻőŀǎ ǇǊƻǝǇǊłǾƴŜƘƻ 
ōƻƳōŀǊŘƻǾŀƴƛŀ WǳƘƻǎƭłǾƛŜΣ ǇǊƛ ƪǘƻǊƻƳ 
ȊƻƳǊŜƭƻ ǾƛŀŎ ŀƪƻ рллл ƴŜǾƛƴƴȇŎƘ ƯǳŘƝΣ 
ǾǊłǘŜƴŞ ȌƛŜƴΣ ŘŜǟ ŀ ǇŀŎƛŜƴǘƻǾ 
Ǿ ƴŜƳƻŎƴƛŎƛŀŎƘΦ YǳƪŀƴΣ ŀƪƻ ǾŜǊƴȇ ƭƻƪŀƧ 
aƛƪǳƭłǑŀ 5ȊǳǊƛƴŘǳΣ ōƻƭ ƧŜŘƴȇƳ 
Ȋ ƘƭŀǾƴȇŎƘ ǇǊƻǘŀƎƻƴƛǎǘƻǾ ȊŀǾƭŜőŜƴƛŀ 
{ƭƻǾŜƴǎƪŜƧ ǊŜǇǳōƭƛƪȅ Řƻ 9¨ ŀ b!¢hΦ 

 tƻƭƛǝŎƪȇƳ ǎǘǊŀƴłƳ ŀƪƻ {ŀ{ ŀƭŜōƻ h]ŀbh ƳƾȌŜƳŜ 
ǾȅőƝǘŀǙ ƳƴƻƘƻ ǾŜŎƝΣ ŀƭŜ ƛŎƘ ƘƭŀǎƻǾŀƴƛŜ Ȋŀ ƻƪǳǇŀőƴǵ ȊƳƭǳǾǳ 
ƴƛƪƻƘƻ ƴŜǇǊŜƪǾŀǇƛƭƻΦ {ǵ ǘƻ ƻǘǾƻǊŜƴŜ ǇǊƻǝƴłǊƻŘƴŞ ǎǘǊŀƴȅΣ 
ƪǘƻǊŞ ǇǊŜǎŀŘȊǳƧǵ ǾǑŜǘƪƻ ƳƻȌƴŞΣ ƭŜƴ ƴƛŜ ȊłǳƧƳȅ {ƭƻǾŜƴǎƪŜƧ 
ǊŜǇǳōƭƛƪȅ ŀ ƧŜƧ ƻōőŀƴƻǾΦ 
 YƻƭƭłǊƻǾŀ {ƳŜ ǊƻŘƛƴŀ ǎŀ ŘƭƘƻŘƻōƻ ǘǾłǊƛ ŀƪƻ ǎǘǊŀƴŀ 
ƴłǊƻŘƴłΣ ƪǘƻǊł Ƴł ƴŀ ȊǊŜǘŜƭƛ ƻŎƘǊŀƴǳ ǑǘłǘƴȅŎƘ ȊłǳƧƳƻǾ 
{ƭƻǾŜƴǎƪŜƧ ǊŜǇǳōƭƛƪȅΦ YŜř ǾǑŀƪ ǇǊƝŘŜ ƴŀ ƪƻƴƪǊŞǘƴŜ ƘƭŀǎƻǾŀƴƛŜΣ 
ǾǑŜǘƪƻ ƧŜ ǵǇƭƴŜ ƛƴŀƪΦ 
 aŀǎƪŀ Ƙƴǳǝŀ {ƳŜ ǊƻŘƛƴŀ ǇŀŘƭŀ Ǿ ƪǊłǘƪƻƳ őŀǎŜ ƘƴŜř 
ŘǾŀƪǊłǘΦ tǊǾȇƪǊłǘ Ǿ ƭŜǘŜ ƳƛƴǳƭŞƘƻ ǊƻƪŀΣ ƪŜř ƪƭŀƳŀƭƛ ŎŜƭȇ 
ƴłǊƻŘΣ ȌŜ ƴŜōǳŘǵ ƘƭŀǎƻǾŀǙ Ȋŀ Ȋłƪƻƴ ȊŀǾłŘȊŀƧǵŎƛ ƴŀ {ƭƻǾŜƴǎƪǳ 
ŘƻǎƭƻǾŀ ƻőƪƻǾŀŎƝ ŀǇŀǊǘƘŜƛŘΦ bŀƪƻƴƛŜŎ ǾǑŀƪ ǾȇƳŜƴƻǳ 
Ȋŀ ǇǊƝǎƯǳō ƳƛƭƛƽƴƻǾ ƴŀ YƻƭƭłǊƻǾ ǇǊƻƧŜƪǘ ƴłƧƻƳƴȇŎƘ ōȅǘƻǾ 
Ȋŀ Ȋłƪƻƴ ƻ ƻőƪƻǾŀŎƻƳ ŀǇŀǊǘƘŜƛŘŜ ǇƻǎƭǳǑƴŜ ȊŀƘƭŀǎƻǾŀƭƛ 
ŀ ƻōőŀƴƻǾ ǵǇƭƴŜ ȊǊŀŘƛƭƛΦ  
 ! ŘǊǳƘȇƪǊłǘ ǇŀŘƭŀ Ƴŀǎƪŀ Ƙƴǳǝŀ {ƳŜ ǊƻŘƛƴŀ ǇǊłǾŜ  
ǇǊƛ ƘƭŀǎƻǾŀƴƝ ƻ ƻƪǳǇŀőƴŜƧ ȊƳƭǳǾŜ ǎ ¦{!Φ bŜōȅǙ ƘƭŀǎƻǾ 
ǇƻǎƭŀƴŎƻǾ {ƳŜ ǊƻŘƛƴŀΣ ǘŀƪ ǇǊƝǘƻƳƴƻǎǙ ŀƳŜǊƛŎƪȇŎƘ ǾƻƧǎƪ ƴŀ 
{ƭƻǾŜƴǎƪǳ ōȅ ǎŎƘǾłƭŜƴł ƴŜōƻƭŀΗ 5ŀǊƳƻΣ ƪŜř Ƴł ƭƝŘŜǊ ǎǘǊŀƴȅ 
ƳƛƭƛƽƴƻǾŞ ƳŀƧŜǘƪȅ Ǿ !ƳŜǊƛƪŜΣ ǘŀƪ ŀǎƛ ŎŜƭƪƻƳ őƛǎǘȇ ƴŜōǳŘŜΦ 

Nezabudnite! Okupaľn§ zmluva v parlamente 

preģla hlasmi hnutia Sme rodina Borisa Koll§ra! 

hŘǾŀƘƻǳ ǇǊƻǝ ǎȅǎǘŞƳǳΗ ½ŀ .ƻƘŀΣ Ȋŀ ƴłǊƻŘΗ 

�3�R�V�O�D�Q�F�L�����6���1�D�ä�H���6�O�R�Y�H�Q�V�N�R���V�L���D�N�R���M�H�G�L�Q�t��odm�L�H�W�O�L���X�F�W�L�#��
�R�E�K�D�M�F�X���E�R�P�E�D�U�G�R�Y�D�Q�L�D���-�X�K�R�V�O�i�Y�L�H Eduarda Kukana! 


